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Emlékeztető 

 
Az Egyesületi Elnökség 2013. szeptember 10-én 14:00 órakor megtartott üléséről Mátraházán 
a Residence Ózon egyik külön helyiségében. 
 
Jelen voltak: Béres József, Haddad Richárd, Vinkovits András, Hartmann Bálint, Kovács 
András, Bánhegyesi Attila, Kovács László, Dr. Kádár Péter, Nagy János, Ángyánné Kiss 
Zsuzsanna, Pálfi Zoltán, Görgey Péter, Hollósy Gábor, Dr. Tóth Judit, Orlay Imre, Veisz 
Imre, Rejtő János, Tóth József, Rubint Dezső, Elnökségi tagok, továbbá Balázs Péter, Tóth 
Péterné, Günthner Attila állandó meghívott. 
Kimentette magát: Dési Albert.  

Első napirendi pontként Günthner Attila röviden ismertette a MEE 2014. évi programjának 
és az Elnökség munkatervének írásban is kiküldött előkészítését. Felhívta a figyelmet arra, 
hogy ennek véglegesítését a december 10-én megtartandó Elnökségi ülésen kell megtenni. 
Nagy János hozzászólásában jelezte, hogy a május 16-ra tervezett Közgyűlés ütközhet a 
ballagásokkal, valamint a szeptemberi ülést a Vándorgyűlés időpontjához kell igazítani. Béres 
József kérte, hogy ezeket a dátumokat a decemberi ülésig tisztázzuk, és addig nyitva kell 
hagyni. Az Egyesületi Elnökség 32/2013 számú határozatával a javaslatot egyhangúan 
elfogadta. 

Második napirendi pontként Günthner Attila kiemelte az írásban kiküldött 2013. első félévi 
gazdasági beszámoló lényegi részeit: 

• Működési költségeink és bevételeink a tervezetnek megfelelően alakulnak.  
• Cél szerinti tevékenységeinknél az év végi terv eredmény tartása komoly 

erőfeszítéseket igényel.  
• A területi szervezetek a tervezetthez képest magas eredménye a regisztrált 

villanyszerelő tanfolyamok egy részének áthúzódásának köszönhető. 

A terv eléréséhez szükséges siker kritériumok: 
Bevételi lehetőségek: 

• Tanfolyam: A központnál 2 tervezett projekt folyamatban van: 1. Laikusok villamos 
alapismeret képzése, amely szeptemberben indul, 2. Áramszolgáltatók által használt 
egységes tananyag, hálózat építési és szerelési ismeretekről. A két projekt sikerének 
függvénye a központi terv elérése. 

• Jegyzetek: Tavaszra tervezett új jegyzet kiadása (amely szorosan kapcsolódik az 
„egységes tananyag, hálózat építési és szerelési ismeretekről”tanfolyamhoz) őszre 
húzódik.  

• Szakértői munka: Idén még nem kaptunk új megbízást. Fontos feladat a második 
félévben lehetséges megrendelések felkutatása. 

Költségcsökkentési lehetőségek: 
• A második félévben jelentős (tervezett) költség volumen jelentkezik, mely szükség 

esetén csökkenthető a marketing, reprezentáció és tanulmányút sorokon. 
Megfontolandó egy szerény költségvetésű OET szervezése. 

Béres József, Ángyánné Kiss Zsuzsanna, Kovács András, Görgey Péter hozzászólásai után az 
Egyesületi Elnökség megkérte Günthner Attilát, hogy a MEE szakértői listáját és referenciáit 
küldje ki az Elnökség tagjainak lehetséges partnerek, munkák felkutatása céljából. 
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Harmadik napirendi pontként Günthner Attila a tagdíjfizetés helyzetéről megküldött írásos 
beszámolójával kapcsolatban Haddad Richárd felhívta a figyelmet a megugró „új belépők” 
számára, amelynek okára kérdezett rá. Javasolta, hogy az új belépőket bontsuk életkor és 
regisztráló szervezetek szerint. Orlay Imre az új belépők számának megnövekedésének egyik 
lehetséges okát az ÉMAKÓ területén elindult új mentoring programnak tulajdonítja. Tóth 
Péterné beszámolt arról, hogy az ODOO projekt támogatása során sok fiatal lépett be a MEE-
be. Kovács András megjegyezte, hogy az egy főre eső befizetés csökkent ami a fiatalok 
és/vagy nyugdíjasok számának növekedését jelzi. 
Günthner Attila a következő elnökségi ülésre elkészíti az új belépők kor szerinti elemzését. 
 
Negyedik napirendi pontként Kovács László tartott bemutatót a MEE VET szervezetről.  
Fő tevékenységek: 

• Regisztrált villanyszerelő képzés koordinációja. Közel 3 000 villanyszerelő 
folyamatos oktatása a MEE területi szervezeteivel.  

• Három jegyzet kiadása szoros együttműködésben a MEE szakmai szervezeteivel. 
• Villamosipari szakember találkozó szervezése az ELMŰ sporttelepén.  

Tervek:  
• Prémium kategóriás villanyszerelő képzés 
• Nyitás a lakosság felé (energia hatékonyság, villámvédelem, érintésvédelem, HMKE, 

smart témákban)  

Haddad Richárd hozzászólásában megjegyezte, hogy véleménye szerint „túl nagy 
gombócot akarunk lenyomni a szervezetünk torkán”. Megítélése szerint erre nem vagyunk 
még felkészülve. Jó lenne a témában pályázatot nyerni. Günthner Attila felhívta a 
figyelmet arra, hogy 2008-ban hasonló témában pályázott a MEE. Igaz nem nyertünk, de 
van egy jó alapanyag.  

Béres József véleménye szerint, a MEE VET elképzelése olyan irány, amely egy új tartó 
oszlopa lehet a MEE-nek. A megvalósításhoz közösen ki kell dolgozni egy koncepciót, 
amelyre vissza kell térni a stratégiában a társadalmi szintnél. Megköszönte a felkészülést, 
a nagyon informatív és érdekes prezentációt, amely megerősítette benne, hogy a MEE 
szervezetek nagyon sokat tudnak tanulni egymástól. Bízik benne, hogy a következő 
bemutatkozóknál is lesznek„rácsodálkozozások” működési tapasztalatokra, új témákra, 
felvetésekre. 

Ötödik napirendi pontként Béres József terjesztette elő a régiók központi költségvetésből 
történő támogatási szabály definiálásának pontosítását, amelynek hiánya az elmúlt két 
igénylés kapcsán volt érezhető. A javaslat az, hogy a szervező szervezet regisztrált tagságán 
felül minimum 20% arányban más szervezet tagjainak részvétele esetén van lehetőség a 
régiós támogatás lehívására. Rubint Dezső az elmúlt évek tapasztalata alapján elmondta, hogy 
a szervezés szakaszában mindig benne volt a „nagy összefogás”, amely a végére elsorvadt. 
Véleménye szerint ez egy jó ösztönző rendszer lenne. Kovács András javasolta, hogy 
intézményesítsük a szabályt és kerüljön be szabályzatainkba. Béres József a hozzászólások 
alapján két szakaszos bevezetést javasolt: 1. szakasz. Jelenleg érvényben lévő akció kiegészül 
az elhangzott definícióval.  2. szakasz. Kovács András, Rubint Dezső és Günthner Attila 
dolgozza ki a Következő Elnökségi ülésre az intézményesítést. Az Egyesületi Elnökség 
33/2013 számú határozatával a javaslatot egyhangúan elfogadta. 

Hatodik napirendi pontként Günthner Attila az írásban kiküldött titkársági ügyrend 
módosításának hátteréről adott tájékoztatót. Szabolcsi Nóra (gazdasági ügyintéző és központi 
tagnyilvántartó) kolléganőnk szülési szabadságát tölti, ezért 2013. szeptembertől 
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visszatéréséig új kolléganő veszi át gazdasági ügyintézői feladatait. A fenti tény kapcsán és a 
mindennapi gyakorlat tapasztalatai alapján a kapcsolódó munkaköröket átszerveztük. Nóra 
tagnyilvántartással kapcsolatos feladatait 2013. szeptember 1-től Babka Gábor kollégánk látja 
el, akit ezután web fejlesztési feladatait megtartva, korábbi 4 órás vállalkozói jogviszonyú 
státuszát leváltva 8 órás munkajogviszonyban foglalkoztatunk. Az átszervezés miatt, a 
gazdasági ügyintézői feladatok ellátása nem igényel 8 órás munkakört, ezért ezt a feladatot 
részmunkaidőben vállalkozási jogviszonyban Kálmán Karolina látja el. Munkarendje: Hétfőn 
12h-16h; Szerdán 08h-16h; Pénteken 08h-12h. A megváltozott munkarend miatt és annak 
érdekében, hogy a Titkárságra érkező ügyfelek igényeit teljes körűen el tudjuk látni, 
bevezetésre kerül a Titkársági félfogadási idő, amely megegyezik Karolina munkarendjével. 
A félfogadási időt annak érdekében szükséges meghatározni, hogy a Titkárságra érkező 
kedves tagtársak és ügyfelek pontosan tudják melyek azok az időpontok, amikor a Titkárság 
teljekörűen el tudja látni ügyeik kezelését. A megadott időn kívül gazdasági ügyintézést is 
igénylő munkák esetében javasoljuk az előzetes telefonos egyeztetést, amivel azt szeretnénk 
biztosítani, hogy a tagtársak biztosan és lehetőség szerint várakozás nélkül tudják elintézni 
ügyeiket. A fentiek figyelembevétele mellett a MEE Iroda és munkatársai a normál 
munkaidőn belül egész héten a tagtársak rendelkezésére áll.  

Ángyánné Kiss Zsuzsanna és Kovács András hozzászólásában felhívta a figyelmet arra, hogy 
a Titkársági ügyrendbe ne tüntessük fel a szülési szabadságot, továbbá a megbízásos 
jogviszonyban betöltött feladatkör felelősségi kérdéseit az ügyrendben a „felelősség” és 
„jogkör” pontok alatt tisztázzuk egy hivatkozással, miszerint jelenleg ezeket a megbízási 
szerződés tartalmazza. Béres József kérte az irodavezetőt, hogy a következő Elnökségi ülésre 
az elhangzottaknak megfelelően készítse elő a Titkársági ügyrendet. Továbbá kérte, hogy a 
személyi változásokról és a kapcsolódó munkarendről menjen ki egy tájékoztató levél a 
szervezeteinknek.  

Hetedik napirendi pontként Günthner Attila ismertette az Egyesületi Elnökség által 
létrehozott különbizottság írásban is kiküldött előterjesztését az Elektrotechnika cikkfeltöltő 
rendszer elkészítésével kapcsolatban. Az előterjesztés után Tóth Péterné összefoglalta, hogy 
saját szempontjából hol érzi bizonytalannak a javasolt rendszert a Főszerkesztői munkájának 
támogatásával kapcsolatban. Görgey Péter, Kovács András, Nagy János, Vinkovits András, 
Béres József hozzászólásai után Haddad Richárd javasolta, hogy a rendszert egészítsük ki egy 
„Főszerkesztői” nézettel. A javaslat után Béres József kérte, hogy a főszerkesztői nézet 
kialakításával a pilot programozása induljon el. 

Nyolcadik napirendi pontként a Közgyűlés által megválasztott bizottságvezetők ismertették 
javaslatukat a bizottságok tagösszetételére:  

Gazdasági Bizottság javasolt tagjai: Balogh Miklós, Műhelyi Ferencné, Várkonyiné dr. Beke 
Márta, Nemes László, Horváth Zsolt, Pap Zoltán, Vokony István, Baji Gál János. 

Kommunikációs és Marketing Bizottság javasolt tagjai: Márki-Zay Péter, Kovács Gábor, Péti 
Tamás, Füzesi János, Woynárovich András,  Veres Ádám, Birtalan Orsolya, Hárfás Zsolt. 
Állandó meghívottak: Tóth Péterné, Lepp Klára. 

Szakmai Tudományos Bizottság javasolt tagjai: Dr.Cser József, Czövek Zoltán,  Dervarics 
Attila, Mészáros Károly, Péter Gábor, Farkas András, Dr. Kovács Attila,  Kancsár László, Dr. 
Fodor István, Dr. Grabner Péter, Dr. Kiss István, Dr. Kiss Péter,  Filetóth Levente, Pataki 
István, Szén István, Oroszki Lajos, Dr. Krómer István, Dr. Varga László, Dr. Vajda István, 
Dr. Kovács Ernő, Dr. Morva György, Dr. Ruzsányi Tamás, Divényi Dániel. 
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Szervezési Bizottság javasolt tagjai: Baji Gál János, Lakatos Zoltán, Molnár László, 
Hoffmann Ferenc, Varga B. Tamás,  Vastag László , Szilágyi András, Kovács Csaba, Vokony 
István. 

Oktatási Bizottság javasolt tagjai: Tóth Judit, Orlay Imre, Hunyadi Sándort, Dobi László, 
Dobó István, Hegedűs József , dr. Novák Balázs, Molnár Károly, Dr. Csedő Zoltán, Kalmár 
Zsolt, Farkas Csaba, Lipovits Zoltán , Perkó László, Dr. Szandtner Károly, Dr. Ladányi 
József. 

Az Egyesületi Elnökség 34/2013 számú határozatával a bizottságokba delegált és javasolt 
tagokat egyhangúan elfogadta. 

Haddad Richárd bejelentette az Egyesületi Elnökségnek, hogy Főtitkári megválasztását 
figyelembe véve visszalép az Okos Hálózat Okos Mérés Munkabizottság titkári tisztségétől és 
a bizottság elnökével egyeztetve javasolja Vereczki Györgyöt új titkárnak, aki örömmel 
vállalja a feladatot. Az Egyesületi Elnökség 35/2013 számú határozatával Haddad Richárd 
OHM MUBI titkári visszalépését és egyúttal helyére Vereczki György kinevezését 
egyhangúan elfogadta. 

Kilencedik napirendi pontként Haddad Richárd ismertette az OET programjának 
előkészítésével kapcsolatos elképzelést. Elmondta, hogy a végleges programot a következő 
elnökségi ülésen kell jóváhagyni.  Az OET költségvetésével kapcsolatban a gazdasági 
kilátásoknak megfelelően költségkímélő tanácskozást szervezünk. A program két fő részből 
állna. 1. Stratégia. 2. Operatív rész. A stratégiát az első nap szeretnénk szélesebb körben, 
csoportokban megvitatni. Az operatív részből kikerülnének azok a szokásos napirendek, 
amelyeket célszerűbb régionként megvitatni. Ezeket év közben a Titkárság munkatársai és 
más illetékes szervezetek delegáltjai a szervezetek régió ülésein mutatnák be.    

Tízedik napirendi pontként Béres József bemutatta a nyár folyamán az elnökségi tagokkal 
folytatott személyes megbeszélései alapján elkészült stratégia javaslatát. A bemutató után az 
elnökség tagjai kifejtették véleményüket, javaslataikat. A stratégia végleges kialakításával 
kapcsolatban döntés született, hogy létrejön egy 7 fős munkacsoport, amely összeállítja a 
bemutatott stratégiai szintekhez tartozó konkrét feladatokat, teendőket és a következő 
Elnökségi ülésre elkészíti javaslatát. A csoport tagjai: Béres József, Haddad Richárd, Hollósy 
Gábor, Kovács László, Nagy János, Görgey Péter, Vinkovits András. 

Egyebek 

• Günthner Attila ismertette a Gábor Dénes Díj felhívást, amelyre október 10-ig kell beadni 
a javaslatokat. Az elmúlt évben nem végeztünk kutatás fejlesztési munkát, így nincs új 
javaslat. Várjuk két héten belül a javaslatokat a mee@mee.hu email címre. Ha nem 
érkezik, ismét beadjuk Herbert Ferenc adatlapját.   

Budapest, 2013. szeptember 10. 

 
Összeállította: Jóváhagyta: 

 
 

 

Günthner Attila Béres József Haddad Richárd 
Irodavezető Elnök Főtitkár 

 


